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Rationale for the launching of the African Migration Research 

Digest   

The African Migration Research Digest (AMRD), an initiative of the African Centre for the Study 

and Research on Migration, providing insights into recent publications and research on African 

migration issues. The AMRD bulletin highlights research and studies from academic and policy 

standpoints (books, articles in peer reviewed journals, policy briefs, working papers, research 

reports, infographs, digital and social media, book reviews, blogs, events, and resources) on 

various aspects of Africa’s internal and international migration.  

The African Centre for the Study and Research on Migration (ACSRM) encourages experts, 

researchers, research and academic institutions, think tanks, national, regional, continental, and 

international organizations, NGOs, migrant and diasporas organizations, medias, trade and 

employers’ organizations, civil society organizations to send any recent research and 

publications about African migration to be considered in the forthcoming AMRD editions.  

 

Notes explicatives sur le lancement de l’initiative African 

Migration Research Digest (Catalogue sur les Recherches 

sur la Migration Africaine) 

 

Ce catalogue sur les récentes recherches et publications sur la migration africaine est une 

initiative du Centre Africain d’Etudes et de Recherches sur la Migration. Ce bulletin mensuel 

présente les études et recherches (livres, articles dans des revues a comité de lecture, notes 

politiques, documents de travail, rapports de recherches, infographes, recension d’ouvrages, 

publications via support digital et médias sociaux, évènements et sources d’informations et 

bases de données) sur divers aspects de la migration interne et internationale africaine.  Les 

perspectives sont à la fois empiriques/ académiques et appliquées.  

Le Centre Africain d’Etudes et de Recherches sur la Migration encourage les experts, 

chercheurs, institutions académiques et de recherche, think tanks, organisations nationales, 

régionales, continentales et internationales, ONGs, associations des migrants et diasporas, 

organisations des travailleurs et employeurs, organisations de la société civile à envoyer leurs 

publications et recherches récentes pour leur inclusion dans les prochains numéros de African 

Migration Research Digest, qui dresse un aperçu sur les récentes publications et recherches 

sur les migrations africaines.   
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 Okeke-Ihejirika, Philomina (2023) “Introduction: African International Migration to 
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https://doi.org/10.1111/imig.13119 

 

 Okeke-Ihejirika, Philomina and Odimegwu, Ike (2023) “Managing the rising tide 
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Published: 04 February 2022 

 

https://onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1111/imig.12978  
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women in the aged care sector: Conceptualising experiences of racism, micro-
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https://africaworldpressbooks.com/migration-and-state-formation-after-colonialism-by-sadia-hassanen-charles-westin-eds-hb/
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https://journals.unizik.edu.ng/index.php/amr/article/view/1448/1152
https://doi.org/10.1111/imig.13119
https://onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1111/imig.12978
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https://doi.org/10.1177/14407833211023979 
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